
Tale ved formandens 40-års jubilæums-reception (d. 1. december 2023) 

    

Tusind tak for denne fine reception, gaver, taler, m.m.  

Det er meget overvældende, og jeg er meget beæret  

    

Man går jo ikke sådan og tænker over, at man måske har ydet en indsats, stor som lille, og at der  
så pludselig er gået 40 år.  
Når jeg så kigger tilbage, kan jeg da godt se, at vi gennem årene, har truffet nogle store og vigtige  
beslutninger. 

    

At vi i år havde gjort os fortjent til at vinde fjernvarmeprisen, det var virkelig stort.  
Den medfølgende pris på kr. 50.000 har vi valgt, skal tilgodese byen, for den store tillid der vises 
os, 
og det er borgerforeningen der får pengene, dog øremærket til driften af hjertestarteren, nede ved  
Dagli´Brugsen. 

    

Mine opgaver i bestyrelsen, som kasserer og formand, har jeg med glæde søgt at udfylde, 
og nok vigtigst af alt, altid synes det var spændende. Ellers var jer her heller ikke 

    

Værkets historie kender de fleste, så den skal ikke opremses her, 
men at jeg har været med til at få bygget 2 varmeværker, havde jeg ikke i min vildeste fantasi forestillet mig, 
da jeg som "purung", kom ind i 
bestyrelsen.   

Jeg husker, at jeg ved første bestyrelsesmøde fik en julegave, på lige fod med de andre, 
men mente, at det havde jeg da ikke gjort mig fortjent til endnu, hvortil den daværende formand  
Jens Ranfeldt sagde, at de forventede han at jeg kom til. 

    

Stor tak til gammel, som ny bestyrelse. Det har altid været en 
fornøjelse, 
selv om den nuværende bestyrelse tog røven på mig, m.h.t. dette arrangement. 

    

Stor tak til Tonny, Stefan og HC, til Troldhede, Kibæk og Sdr. Omme, og til vore leverandører gennem 
årene, 

    

    

Cognac til alle. 
 
Mvh 
Niels Jørgen    

 


